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Abstract (en)
Curtain is suspended from a guide rail (2) fastened to a building wall or ceiling by an arrangement of sliders (3), each having a head (4) which clips
into a channel (15) in the side wall of the rail and a foot (5) for attaching the curtain. The slider can be removed from the rail by making the head
smaller by pressure on the foot. Preferably, the head has two guide grooves (10, 11) in which the edges of the guide rail fit. It has a recess (9)
extending horizontally at its centre to allow the head to be compressed.

Abstract (de)
Die Vorhangaufhängevorrichtung (1) weist eine an einer Gebäudewand oder -decke (13) zu befestigende Führungsschiene (2) auf, die einen sich
in Längsrichtung erstreckenden Kanal (15) besitzt. In diesem Kanal (15) sind mehrere Gleiter (3) gleitverschieblich geführt, die jeweils einen Kopf
(4) und einen Fuss (5) aufweisen und der Kopf (4) in den Kanal (15) eingerastet ist und der Fuss (5) zur Befestigung des Vorhanges dient. Der
Kanal (15) ist in einer Seitenwand der Führungsschiene (2) angeordnet und zum Lösen des Gleiters (3) von der Führungsschiene (2) ist der Kopf (4)
mittels des Fusses (5) verkleinerbar. <IMAGE> <IMAGE>
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